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ZAPISNIK 

SA 33. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

33. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 11. studenog 2021. godine (četvrtak) s 
početkom u 16,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Ozren Kraljić, predsjednik VMO 
- Marijan Bačić, zamjenik predsjednika VMO 
- Adam Butigan, član VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Iva Ciper, član VMO 
- Frančeska Sobol-Mišćević, član VMO 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 
 

D N E V N I     R E D 

 

1. Razmatranje i usvajanje komunalnih prioriteta VMO Gornja Vežica za 2022. 

godinu 

2. Usvajanje Programa rada i Financijskog plana MO Gornja Vežica za 2022. 

godinu 

3. Razmatranje realizacije programske aktivnosti Doček Svetog Nikole  

4. Razmatranje zahtjeva za korištenje prostora 

5. Razno  
 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 

 

 

AD 1 

 
 Nazočni su razmotrili predložene komunalne prioritete za 2022. godinu sa 
zaprimljenim komentarima stručnih službi. 
 Prema mišljenju članova Vijeća, neki zahvati spadaju u redovno održavanje te nisu 
usvojeni kao komunalni prioritet.  
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Također su istaknuli kako se neki zahvati neće uvrstiti zbog nedostatnih sredstava 
te su mišljenja da spadaju u okoliš stambenih zgrada te bi se trebali realizirati iz sredstava 
pričuve.  
 Nakon dulje rasprave i razmatranja, Vijeće je  

 Usvojilo  

 slijedeće komunalne prioritete za 2022. godinu:  

 
1. Sanacija igrališta za igru s loptom u Ulici 

Ratka Petrovića zapadno od kućnog broja 56 
ZKD 138.000,00 

2. Poboljšanje vidljivosti pješačkog prijelaza i 
prometno rješavanje raskrsnice u Ulici Tome 
Strižića kod kućnog broja 21 

SP 10.000,00 

3. Proširenje javne rasvjete u Ulici Braće Stipčić 
od kućnog broja 11 do kućnog broja 15 

EN 50.000,00 

4. Postava stupića radi zabrane parkiranja na 
nogostupu uz pješački prijelaz u Ulici Franje 
Belulovića kod kućnog broja 2 

SP 4.000,00 

5. Sanacija stepenica te postava rukohvata u 
Ulici Ratka Petrovića zapadno od kućnog 
broja 82 

ZKD 10.000,00 

6. Proširenje javne rasvjete u Ulici Sveti Križ 
kod kućnog broja 21  

EN 5.000,00 

7. Sanacija stepenica i rukohvata od Ulice 
Ratka Petrovića prema Ulici Sveti Križ 
 

ZKD 30.000,00 

8. Ličenje ograde na stepenicama u Ulici Franje 
Belulovića kod kućnog broja 8 

ZKD 8.000,00 

9. Uređenje fitness parka u ulici Franje 
Belulovića kod kućnog broja 20 

ZKD 70.000,00 

10. Opremanje fitness parka u ulici Franje 
Belulovića kod kućnog broja 20 

ZKD 90.000,00 

 
  

AD 2  

 
 Nazočni su upoznati sa komentarima Povjerenstva-Komisije vezano za izmjenu 
Programa rada za 2022. godinu temeljem kojih je izrađen Financijski plan za iduću 
godinu. 
 Nakon dulje rasprave, nazočni su  

Usvojili   

 Programe rada i Financijski plan za 2022. godinu. 

 
  

AD 3 
 
 Obzirom na situaciju s pandemijom Covid-19 i epidemiološkim mjerama, sukladno 
kojim se ne bi trebao okupljati veći broj osoba, članovi Vijeća smatraju da se program 
neće realizirati kako je prvotno planirano. 
 Nakon razmatranja,  

 Zaključeno je  

 Da će se program djelomično realizirati na način da se slatki poklon paketi 

podjele djeci u Dječjem vrtiću Morčić tek nakon što se dobije pozitivno 

mišljenje ravnateljice Direkcije za mjesnu samoupravu.   
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AD 4 

 
 Nazočni su razmotrili pristigle zahtjeve za korištenje prostora mjesne samouprave.  

Zahtjevi su pristigli od strane Udruge dragovoljaca i veterana domovinskog rata 
Armada Rijeka koji su prostor koristili 6. studenog od 19 do 20 sati i GD Crvenog križa 
prostor bi koristiti 20. studenog od 8 do 13 sati radi održavanja akcije darivanja krvi. 

Nakon razmatranja, Vijeće je  

 Iznijelo pozitivno mišljenje na pristigle zahtjeve za korištenje prostora.   

 

 

AD 5 
 

Pod točkom Razno nazočni su raspravili komunalnu problematiku područja Gornje 
Vežice.  
    
Sjednica je završila u 19,00 sati.  
U Rijeci, 11. listopada 2021. godine. 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.     
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
         Sonja Ban Oklobdžija                                                     Ozren Kraljić 


